

EuroDairy grows in French Normandy

 23 November 2016

Our regional partner 'Chambre Régionale d'Agriculture de Normandie' within our EuroDairy network is searching pilot farms in their network. This is just a quick look of the mechanics behind the scenes. Read more in this PDF-file: [agriculteur-normand-24-novembre-2016-recrutement-fermes-pilotes](#).

La CRAN (Chambre Régionale d'Agriculture de Normandie) est à la recherche de 6 exploitations laitières désireuses de devenir ferme-pilote dans le cadre du programme Eurodairy. Vous êtes éleveur laitier. Vous vous questionnez sur les performances économiques, environnementales et sociales de votre exploitation. Vous êtes à l'affut des innovations technologiques et organisationnelles. Vous souhaitez échanger avec des éleveurs d'autres régions et d'autres pays. Alors le projet EURODAIRY vous concerne!

Research Themes

EuroDairy drives the engine of innovations on 4 main themes at dairy farms: animal care, biodiversity, resource efficiency and socio-economic resilience. Find more info on these dairy topics here!

[Biodiversity](#)

[Resource Efficiency](#)

[Socio-Economics](#)

[Animal Care](#)

[Interactive Innovation](#)



[PRIVACY POLICY](#)

[ABOUT](#)
[CONTACT US](#)